
پرسپولیس قرار بود امروز صبح برای برگزاری اردویی 8 روزه راهی 

ترکیه شود اما برای سومین بار این اردو به تعویق افتاد تا باز هم 

یحیی مجبور شود در تمرینات آماده سازی تیمش تغییراتی را به 

وجود بیاورد. این مساله دلخوری شدید این مربی را به همراه داشته 

است، از این جهت که او ابتدا برای اردوی 14 روزه برنامه ریزی کرد 

که مدتی بعد زمان آن به 10 روز، در ادامه به 8 روز و در آخر هم به 

7 روز کاهش پیدا کرد. البته جای شکرش برای سرخپوشان باقی 

اســـت که هنوز اردوی این تیم لغو نشده است. نکته قابل توجه 

اینکه برگزاری اردوی خارجی برای پرسپولیس در چند سال اخیر 

و مخصوصا زمان مدیریت رضا درویش، به نوعی آرزو شده است. 

زمان خداحافظی با درویش فرا رسید؟
اوضاع مالی باشگاه پرسپولیس مساعد نیست و این باشگاه در 

فصلی که گذشت مجبور شد خیلی از بدهی های خود را با قرض 

و وام پرداخـــت کند. ایـــن در حالی بود که زمان مدیریت جعفر 

صمیمی و مجید صدری هم چنین رویه ای در باشگاه پرسپولیس 

وجود داشت تا جایی که حالا این باشگاه بیش از 300 میلیارد 

تومان بدهی بانکی دارد. حالا این بدهی ها دردسر ســـاز شده و 

ممکن است باشگاه پرسپولیس 270 میلیارد تومان سپرده بانکی 

خود که از فروش ســـهامش بوده  را به زودی از دست بدهد. این 

خلاف آن چیزی است که وزارت ورزش و سازمان خصوصی سازی 

از مدیریت این باشگاه انتظار داشتند. با توجه به این مساله باخبر 

شدیم که هم وزارت ورزش و هم سازمان خصوصی سازی به دنبال 

ایجاد تغییرات مدیریتی در باشگاه پرسپولیس هستند و ممکن 

اســـت این اتفاق به زودی و حتی قبل از شروع فصل جدید رخ 

دهد. در این مورد در روزهای آتی حتما اخبار جدیدی به گوش 

خواهد رسید. 

سرخپوشان منتظر تسویه حساب 
باشگاه پرســـپولیس در قرارداد تمامی اعضای تیمش دو بند 

مشترک داشت. اینکه در صورت قهرمانی در لیگ همه اعضای 

تیم 10 درصد قراردادشان را پاداش دریافت کنند و در صورت 

قهرمانی در جام حذفی 5 درصد. با توجه به قهرمانی سرخپوشان 

در هر دو جام حالا این باشگاه 15 درصد قرارداد اعضای تیمش 

را به آنها بدهکار است. از طرفی ملی پوشان این تیم نیز بند های 

مختلفی در قراردادشان داشتند که طلب آنها را از باشگاه نزدیک 

به 40 تا 50 درصد قراردادشان رسانده است. از این رو باشگاه 

پرسپولیس مجبور اســـت تا قبل از شروع فصل 66 میلیارد و 

700 میلیون تومان برای تسویه این بندها هزینه کند. این جدا 

از پیش قراردادهای اول فصلی است که باشگاه پرسپولیس باید 

به اعضای تیمش پرداخت کند. در چنین شرایط بحرانی که این 

باشگاه از نظر مالی گرفتار آن شده بعید است که رضا درویش 

بتواند کاری از پیش رو بردارد؛ هر چند ممکن است بار سنگین 

این پرداختی ها روی دوش مدیر جدید باشگاه پرسپولیس بیفتد. 

تماس دوباره با شهریار برای بازگشت
در روزهایی که یحیی گل محمدی سخت به دنبال این است که 

شرایط را برای حضور یک مهاجم خارجی گران قیمت در تیمش 

فراهـــم کند، برخی از نزدیکان این مربی در تماس با شـــهریار 

مغانلو همچنان به دنبال این هســـتند تا او را برای بازگشـــت به 

جمع سرخپوشان متقاعد کنند؛ اگرچه برای چندمین بار است 

که این اتفاق رخ می دهد و تا الان هم نتیجه بخش نبوده است؛ 

از این جهت که ســـپاهان تحت هیچ شـــرایطی مجوز جدایی 

مهاجم بلند قامت تیمش را صادر نمی کند حتی اگر این بازیکن 

در ســـپاهان خوشحال نباشد. به هر حال این ماجرا هنوز ادامه 

دارد و شنیده می شود شهریار تمایل زیادی دارد تا دوباره شاگرد 

یحیی شود. این مربی هم تحت هر شرایطی آقای گل فصل پیش 

یا یک مهاجم خارجـــی گران قیمت را برای تیمش می خواهد. 

یحیی به همین خاطر هم واکنشی به جدایی عیسی آل کثیر و 

رفتنش به سپاهان نشان نداد چون به دنبال مهاجمی بهتر از او 

برای تیمش است. 

تلاش بیرو برای خرید خالدآبادی 
علیرضا بیرانوند همیشه در پرسپولیس علاقه مند بوده که مربی 

و رقیبـــش را خودش انتخاب کند یا حداقل نقش موثری در این 

زمینه داشته است. در همین راستا او برای فصل پیش رو محمدرضا 

خالدآبـــادی را برای رقیب در کنار خود به مربیان پرســـپولیس 

پیشنهاد داد. این اتفاق بعد از بازی اخیر پرسپولیس و هوادار در 

مرحله نیمه نهایی جام حذفی رخ داد و بیرانوند بعد از آن مسابقه 

به خالدآبادی پیشنهاد می دهد که برای فصل پیش رو سرخپوش 

شود. پیشنهادی که با استقبال شدید این دروازه بان جوان مواجه 

می شـــود. تا عصر دیروز تلاش استقلالی ها این بود که رضایت 

خالدآبادی را برای حضور در تیم شان از باشگاه هوادار بگیرند اما 

این دروازه بان اصرار داشت که می خواهد به پرسپولیس برود و از 

این رو از مسئولان باشگاهش خواستار این شد که منتظر اقدام 

باشگاه پرسپولیس برای گرفتن رضایت نامه اش بمانند. 

به دنبال تمدید قرارداد
باشگاه پرســـپولیس به دنبال این است که با تعدادی از نفرات 

شـــاخص خود که یک فصل از قراردادشان باقی مانده تمدید 

کند. در همین راستا اگر شاهد تغییرات مدیریتی در این باشگاه 

نباشیم احتمالا بعد از شروع لیگ چند بازیکن شاخص از جمع 

سرخپوشان برای یک فصل دیگر قراردادشان را تمدید خواهند 

کرد. وحید امیری، علی نعمتی، سروش رفیعی، مهدی ترابی و... 

از جمله این بازیکنان هستند که تمایل به تمدید قرارداد داشته و 

منتظر مذاکره با مدیریت باشگاه هستند. 

سرلک باید در فیفا دی بعدی باشد
همان طور که در خبرها داشتیم قرارداد میلاد سرلک با باشگاه 

پرسپولیس زمانی اعتبار دارد که او در اردوهای تیم ملی حضور 

داشته باشد. روز گذشته طاهری، مسئول کمیته نقل و انتقالات 

سازمان لیگ نیز این خبر را تایید کرد و تاکید داشت که مجوزی 

که ســـازمان نظام وظیفه صادر می کند موقتی است و نیاز به 

تمدید دارد. در همین راســـتا ســـرلک چون در فیفا دی اخیر 

تیم ملی حضور نداشـــته برای اینکه بتواند بدون مشکل برای 

پرســـپولیس در فصل پیش رو بـــازی کند حتما باید در اردوی 

بعدی تیم ملی که اواســـط شهریور ماه جاری تشکیل خواهد 

شد، حضور داشته باشد. در غیر این صورت او مجبور است بعد 

از چند هفته از شـــروع لیگ از جمع سرخپوشان جدا و راهی 

خدمت مقدس سربازی شود. هر چند با توجه به رابطه خوبی که 

بین یحیی گل محمدی و امیر قلعه نویی وجود دارد بعید است 

این اتفاق رخ دهد. حتی در مورد اردوی فروردین ماه تیم ملی 

هم شـــنیدیم که چنین خطری سرلک را تهدید می کرده و بعد 

از صحبت های یحیی و قلعه نویی، نام این بازیکن در لیســـت 

تیم ملـــی قرار می گیرد. تعاملی که بـــه نظر می آید همچنان 

وجود داشته باشد.
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فوتبال ایران احتمال تغییرات مدیریتی در پرسپولیس قبل از آغاز فصل

و برای یک انتقال تلاش بیر

  گفت وگو

استقلال خوزستان به عنوان تیم تازه واردی که سابقه قهرمانی در 

لیگ برتر را دارد، به تدریج شرایط را برای آمادگی هر چه بیشتر 

خود فراهم می کند. با این حال این باشگاه را، با روندی که در 

پیش گرفته، نمی توانیم یکی از تیم هایی بدانیم که احتمالا 

حرف خاصی برای گفتن داشته باشد. استقلال خوزستان که 

همین چند فصل قبل قهرمان لیگ برتر شده بود در سال های 

اخیر شرایط خوبی را سپری نکرده و همواره مشکلات مالی مانع 

از رسیدن به آرزوهای بلند پروازانه  شان شد. این بار اما باز هم با 

کمک اسپانسرها و در راس آنها بانک ملی این تیم دوباره جان 

گرفت. فصل قبل در لیگ یک برای استقلالی های خوزستان 

شاید اتفاقات خوبی رخ نداد اما خیلی سریع همه چیز تغییر 

کرد و با کمک سیروس پورموسوی اوضاع بهتر شد تا جایی که 

این تیم در آخرین هفته در رقابتی جذاب لیگ برتری شد و حالا 

برای لیگ برتر برنامه ریزی می کند. 

با این حال حضور این تیم در لیگ برتر هم چندان بی حاشیه 

نبود. استقلال خوزستان جدا از درگیری با پرونده شکایت تیم 

سایپا از شمس آذر، بحران های دیگری داشت. این تیم بعد از 

صعود به لیگ برتر در حالی که به نظر می رســـید قرار است به 

ســـرعت آماده این مسابقات شود با بحران مالی روبه رو شد تا 

جایی که اختلاف شدیدی بین سیروس پورموسوی و کیوان 

بابادی رخ داد و حتی گفته می شد قرار است این مربی به تیم 

دیگری برود. درنهایت اما با وســـاطت مدیران بالا دست این 

باشگاه، غائله ختم به خیر شد و مدیرعامل باشگاه استقلال 

خوزستان و سرمربی این تیم با خوبی و خوشی به ادامه همکاری 

پرداختند. کیوان بابادی، مدیرعامل باشگاه استقلال اما مدعی 

است هرگز اختلافی وجود نداشته و به »فرهیختگان« گفت: 

»ما هیچ اختلافی بر سر بودجه نداشتیم. رابطه ما هیچ وقت 

این طور که در رســـانه ها عنوان شد نبوده است. آقا سید یکی 

از آدم های خوب و پاک فوتبال اســـت. البته کمی هم زودرنج 

است. او همواره دغدغه استان را دارد و هیچ وقت هیچ چیز را 

برای خودش نمی خواهد.«

در آن زمان عنوان شده بود که سیروس پورموسوی همواره به 

خاطر اختلافات مالی جلسات را با قهر ترک می کرده و همین 

موضوع هم باعث نگرانی مسئولان استان شد و برای ختم غائله 

وارد عمل شدند. مدیرعامل استقلال خوزستان در این مورد 

به ما گفت: »در واقع من از سید دلخور بودم. من می گفتم او 

که بچه این استان است باید برای این تیم با دست خالی هم 

بجنگد. من اگر بودم با دست خالی هم پا پس نمی کشیدم. 

حتی اگر به قیمت حذف خودم تمام می شد. من از او دلخور 

بودم هر چند حق با سرمربی ما بود. طبیعی است که اگر تیم 

نتیجه نمی گرفت او باید جوابگو باشد. من می توانم مدیرجهادی 

باشم ولی مربی جهادی اگر ببازد باید جوابگوی مردم باشد. 

شاید حق با او بود. جا دارد بگویم حق طبیعی پورموسوی است 

که نگران آینده تیمش باشد. جدا از بودجه باشگاه، او تضمینی 

برای تزریق پول می خواست.«

بازیکن خارجی در راه است؟
با همه این حواشـــی بالاخره اتحاد دوباره شکل گرفت و تیم 

وارد فاز آماده ســـازی شد. استقلال خوزستان، با تماشاگران 

پرشوری که دارد یکی از تیم های جذاب لیگ بیست و سوم به 

شمار می  رود، که بسیاری از اهالی فوتبال در انتظار عملکرد 

این تیم پس از چند سال غیبت هستند. شاگردان پورموسوی 

یا تمدید کردند یا با نفرات جدید چشم به استحکام بیشتر تیم 

دارند. طی روزهای اخیر استقلال خوزستان یکی از تیم های 

فعال پنجره تابســـتانی لیگ بیست و سوم بوده و مدیران این 

باشگاه با بازیکنان زیادی به توافق رسیده اند. محمد طیبی، 

رحیم زهیوی، فرزین گروسیان و علی هلیچی از جمله بازیکنانی 

به شمار می روند که در لیگ پانزدهم بخشی از تیم استقلال 

خوزستان در مسیر قهرمانی غیرمنتظره ای بودند  که با عبدالله 

ویسی برایشان رقم خورد و حالا بار دیگر با اعتماد پورموسوی که 

دستیار وقت ویسی در اردوی آبی پوشان بود، به تیم بازگشته اند. 

آنها ضمن تمدید با برخی از بازیکنان فصل گذشـــته، با رضا 

دهقانی، حسن شوشتری، امیرمحمد محکم کار و خوش کفا 

هم به تفاهم رسیدند. 

به این لیست بازیکنانی چون سعید محمدی فرد و عقیل کعبی 

را اضافه کنید، ضمن اینکه صحبت از مذاکراتی جدی با شروین 

بزرگ و آرمان رمضانی می شود. با این حال قرار نیست لیست 

تیم استقلال خوزستان با این نفرات بسته شود. هنوز گزینه های 

دیگری از جمله گزینه های خارجی مورد نظر این تیم هستند. 

کیوان بابادی در این مورد به ما گفت: »ما تقریبا لیست اولیه 

خود را جذب کردیم. اگر پیمان رنجبری به ما ملحق می شـــد 

می توانستیم بگوییم صددرصد لیست خود را جذب کرده ایم. 

با این حال سه چهار بازیکن دیگر هنوز مدنظر ما هستند. در 

این لیست هم گزینه های داخلی و هم خارجی حضور دارند. 

با این حال خارجی ها را با ظرافت بیشتری جذب خواهیم کرد. 

مربیـــان تیم ما می خواهند اول این خارجی های مد نظر را در 

بازی هـــای 90 دقیقه ای ارزیابی کرده و ویزیت کنند و پس از 

آن در صورت تایید به خدمت بگیرند.«

جای پای محکم در لیگ برتر
استقلال خوزستان در لیگ برتر می ماند؟ این سوالی است که 

به شدت ذهن هواداران این تیم را به خود مشغول کرده است. 

استقلال خوزســـتان با این حال ادعای زیادی دارد. با توجه 

به اینکه گروه ملی فولاد با حمایت های بانک ملی مسئولیت 

مالی استقلال خوزستان را برعهده دارند شاید باید امیدوار بود 

این تیم در طول فصل مشکل مالی پیدا نکند. در واقع گلایه 

اصلی اینجاست که آیا قوانینی که در مورد تیم های نفتی اعمال 

می شـــود به این تیم هم صدمه خواهد زد؟ آیا باید نگران ماده 

5 برای این تیم خوزستانی هم باشیم؟ بابادی در این مورد به 

»فرهیختگان« گفت: »من قبلا تمام قراردادهایم را به سازمان 

بازرســـی کل کشور فرســـتادم و باز هم این کار را می کنم. با 

موسی کولیبالی در سال 97 ریالی بستم در حالی که تازه به 

این فکر افتاده اند که قرارداد ریالی ببندند. بودجه ما قابل توجه 

نیست، در حالی که این سهم مردم خوزستان است. سهم مردم 

خوزستان کجا باید داده شود؟ اخیرا تیم های خوزستان با توجه 

به محدودیت های موجود از کمک های نقدی محروم هستند. 

این اجحاف در حق مردم خوزستان است.«

استقلال خوزستان سابقه قهرمانی در لیگ برتر را دارد و برای 

تیمی با چنین ســـابقه ای بد است که بخواهد در اولین سال 

سقوط کند. آنها هیچ برنامه بلند مدتی ندارند و همه برنامه شان 

فعلا معطوف به فصل پیش رو اســـت. مدیرعامل این تیم اما 

معتقد اســـت برای آنها زشت است که در مورد تیم شان حرف 

از ســـقوط بزنند. او می گوید: »اصلا هیچ وقت این طور نبوده 

که به سقوط فکر کرده یا برای بقا برنامه ریزی کنیم. جای پای 

ما محکم است چراکه به توانایی کادر فنی تیم مان اطمینان 

داریم. توقعـــات را بالا نمی بریم و ایمان دارم هیچ چیز دور از 

دســـترس نیست. شان و بزرگی استقلال خوزستان به قدری 

بالاست که می تواند شگفتی ساز این مسابقات شود. در موارد 

مالی هم با توجه به اینکه گروه ملی فولاد ایران مالک باشگاه 

است و در فصل قبل اجازه نداد آب در دل ما تکان بخورد این 

فصل هم حمایت می کند. در اصل مدیران بالادست به شدت 

فوتبالی و آگاه هستند و من فقط یک مدیر اجرایی بودم. اگر 

کمک های به موقع آنها نبود این موفقیت شکل نمی گرفت و 

امیدوارم این فصل هم با حمایت خود طبق آنچه مصوب شده 

است از تیم ما حمایت کند.«

مدیریـــت این تیم به شـــدت امیـــدوار و خوش بین اســـت. 

در حالی که رقبای مدعی گام های بزرگ تری برداشـــتند که 

استقلال خوزستان تا اینجا نتوانسته با آنها رقابت کند. شاید 

استقلالی ها به دنبال شگفتی هستند، در حالی که شگفتی 

ساختن تصادفی است و این تلاش و بودجه است که می تواند 

مدعی بسازد. 

مدیرعامل استقلال خوزستان در گفت وگو با »فرهیختگان«: توقع داشتم پورموسوی مربی جهادی باشد؛ او زودرنج است

سقوط نمی کنیم چون جای پای ما محکم است
  بازیکن خارجی را تا 90 دقیقه ویزیت نکنیم قرارداد نمی بندیم         به جز یک بازیکن همه لیست مان را گرفته ایم

حمیدرضا اسکندری
خبرنگار گروه ورزش

نیلوفر مژدهی
 خبرنگار

درصورت تعویق دوباره

 گل محمدی
اردوی تیمش را لغو می کند؟

باشگاه پرسپولیس تا شب گذشته نتوانسته بود پرواز چارتر 

را برای اعضای تیمش جهت ســـفر بـــه ترکیه اوکی کند و 

همین مساله باعث شده احتمال تعویق دوباره سفر این تیم 

وجود داشته باشد. سفر سرخپوشان برای صبح امروز بود 

اما چون پرواز چارتر اوکی نشد به صبح جمعه موکول شد. 

از این رو همچنان احتمال دارد این ســـفر به شنبه موکول 

شود که اگر این اتفاق رخ دهد، یحیی گل محمدی اردوی 

خارجی تیمش را لغو خواهد کرد. ســـرمربی پرسپولیس از 

شـــرایط به وجود آمده حسابی شاکی است و به مسئولان 

باشگاهش اعلام کرده اگر جمعه سفر تیمش انجام نگیرد 

اردو را لغو خواهد کرد. 

افزایش 4 میلیاردی مبلغ درخواستی برای خالدآبادی

 بازارگرمی باشگاه هوادار
برای سرخابی ها

باشـــگاه هوادار بعد از پیشنهاد باشـــگاه پرسپولیس برای 

جذب محمدرضا خالد آبادی تصمیم گرفت مبلغ رضایتنامه 

این بازیکن را افزایش دهد. این در شـــرایطی است که این 

باشگاه پیش از این قرار بود با مبلغ خیلی کمتری رضایتنامه 

دروازه بان جوانش را برای باشگاه استقلال صادر کند. درواقع 

وقتی سرخابی ها به صورت مشترک دست روی یک دروازه بان 

گذاشتند قیمت رضایتنامه او افزایش چشمگیری پیدا کرد. 

در این مورد باخبر شدیم که باشگاه پرسپولیس حاضر شده 

حـــدود 7 میلیارد تومان برای رضایتنامه خالدآبادی هزینه 

کند و اســـتقلالی ها هم حدود همین مبلغ را مدنظر دارند. 

اما باشگاه هوادار 11 میلیارد را پیشنهاد داده است. رقمی 

که بسیار بعید است سرخابی ها برای یک دروازه بان زیر 23 

سال هزینه کنند. در این میان خود خالد آبادی تمایل دارد 

پرسپولیسی شود و احتمال اینکه امروز باشگاه پرسپولیس 

و هوادار برای این انتقال به توافق برسند محتمل تر از توافق 

آبی ها برای این انتقال است. 

 2 پرسپولیسی
در خطر خروج از لیست

باشـــگاه پرســـپولیس همچنـــان به دنبال جذب ســـعید 

عزت اللهی اســـت و چنانچه شـــرایط حضور این بازیکن در 

جمع سرخپوشان فراهم شود او جای سینا اسدبیگی را در 

لیست این تیم خواهد گرفت. البته در این میان پرسپولیس، 

اسدبیگی را راحت از دست نخواهد داد و او را برای یک فصل 

بـــه یکی از تیم های لیگ برتری قـــرض خواهد داد. یحیی 

گل محمـــدی به احتمال خیلی زیاد یک مهاجم خارجی به 

لیست تیمش اضافه خواهد کرد. اگر او بازیکن قرضی پیدا 

کند آن وقت دیگر نیازی نیست که بازیکنی را از لیست کنار 

بگذارد اما اگر خرید خارجی سرخپوشان بازیکن آزاد باشد 

آن وقـــت یحیی به احتمال خیلی زیاد وحدت حنانوف را از 

لیســـت کنار خواهد گذاشـــت. با توجه به توضیحات ارائه 

شده، اسدبیگی و حنانوف همچنان در خطر کنار گذاشته 

شدن از لیست هستند. 

لیست طولانی مهاجم خارجی 
برای پرسپولیس

در روزهای اخیر هر ایجنتی که از کنار باشـــگاه پرسپولیس 

عبور می کند یک مهاجم خارجی به مســـئولان این باشگاه 

معرفی می کند تا حدی که در شـــرایط فعلی یک لیســـت 

بلندبالا از مهاجمان خارجی به مدیریت باشگاه پرسپولیس 

و همچنین یحیی گل محمدی رسیده است. همین مساله 

باعث شده که کار پرسپولیسی ها برای انتخاب گزینه نهایی 

سخت شود. در بین این بازیکنان معرفی شده ستاره هایی 

چون حمدالله، عمر سولما، بغداد بونجاح و... دیده می شود. 

نکته جالب اینکه برخی از این ایجنت ها نام مهاجم معرفی 

شده به باشگاه پرسپولیس را به کانال ها و پیج های هواداری 

می دهند تا در مورد آنها حسابی تبلیغ شود که خیلی نباید 

این مساله را جدی گرفت. 

تمایل کاپیتان امید برای حضور در تراکتور

مذاکرات استقلالی ها با سلمانی 
ادامه دارد

یاسین ســـلمانی، کاپیتان تیم ملی امید ایران همچنان 

مدنظر تیم های ایرانی قرار دارد. این در حالی اســـت که 

این بازیکن با پیشـــنهاد مالی بسیار خوبی از کشور قطر 

مواجه شده که وی را برای ادامه فعالیت در لیگ برتر ایران 

مردد کرده اســـت. با این حال طبق شنیده های خبرنگار 

»فرهیختگان« این بازیکن که به تازگی با پیشـــنهاد مالی 

چشمگیری از تراکتور مواجه شده تمایل دارد تا درصورت 

عدم انتقـــال به قطر راهی تبریز شـــده و فوتبالش را در 

تراکتور ادامه بدهد. این در شرایطی است که استقلالی ها 

نیز طی روزهای گذشته مذاکرات جدی و سفت وسختی 

را با ســـلمانی ادامـــه داده و امیدوار هســـتند بتوانند از 

این بازیکن جـــوان و بلندقامت در ترکیب خود در فصل 

بیست وسوم بهره ببرند.


